

Date: 04/03/2026

التاريخ: 2026 / 03 / 04

**Disclosures and Compliance Section
Market Operations and Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi – United Arab Emirates**

السادة – قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي – الإمارات العربية المتحدة

Subject: Confirmation of operational and financial stability

الموضوع: تأكيد الاستقرار التشغيلي والمالي

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

In light of prevailing market conditions and in accordance with its ongoing disclosure obligations, Investcorp Capital plc (“ICAP”) confirms that its operations continue without material interruption across all business segments. Liquidity and funding remain sufficient to support ongoing operations and development activities.

في ضوء الظروف السائدة في الأسواق، وبما يتماشى مع التزاماتها المستمرة بالإفصاح، تؤكد شركة إنفستكورب كابيتال بي إل سي (“ICAP”) أن عملياتها مستمرة دون أي انقطاع عبر جميع قطاعات الأعمال. كما تتمتع الشركة بسبولة كافية ولديها مصادر التمويل لدعم العمليات الجارية وأنشطة التطوير.

The safety of employees and stakeholders remains a priority. All operations continue in compliance with internal protocols and applicable regulatory requirements, maintaining coordination with relevant authorities.

وفي حين تبقى سلامة الموظفين وأصحاب المصلحة أولوية قصوى، اسير جميع العمليات وفقاً للبروتوكولات الداخلية والمتطلبات التنظيمية المعمول بها، وذلك بالتنسيق المستمر مع الجهات المعنية.

The Gulf region enters this period from a position of institutional and financial strength, underpinned by resilient infrastructure, prudent fiscal management, and deep capital markets. While heightened geopolitical tensions may create short-term volatility, ICAP’s diversified global portfolio and disciplined investment approach position us to navigate uncertainty with resilience.

يدخل الخليج هذه المرحلة منطلقاً من موقع قوة مؤسساتية ومالية، مدعوماً ببنية تحتية صلبة وإدارة مالية حكيمة، وأسواق رأس مال عميقة. ورغم تصاعد التوترات الجيوسياسية الذي قد يؤدي إلى بعض التقلبات قصيرة الأجل، فإن محفظة ICAP العالمية المتنوعة ونهجها الاستثماري المنضبط يعززان قدرة الشركة على التعامل مع الوضع بكفاءة.

We will continue to monitor developments closely and provide updates as appropriate.

وسنواصل متابعة التطورات بشكل مستمر، وسيتم تزويد السوق بالمستجدات في حال وجود أي تطورات.

The statements above reflect ICAP’s assessment as at the date of this release, based on currently available information, and remain subject to dynamic changes. ICAP will provide further updates should any material developments arise.

تعكس البيانات الواردة أعلاه تقييم شركة ICAP اعتباراً من تاريخ هذا الإفصاح، وذلك استناداً إلى المعلومات المتاحة حالياً، وهي قابلة للتغير تبعاً للتطورات المستجدة. وستقوم الشركة بالإفصاح عن أي مستجدات ملموسة في حال حدوثها.

Sincerely,

Sana Khater

Chief Executive Officer

Investcorp Capital plc

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

سناء خاطر

الرئيس التنفيذي

شركة إنفستكورب كابيتال بي إل سي



